
 
  

Forældrebestyrelsesmøde i Dagtilbud Højvangen  

Mødedata   

Mødedato  D. 06. november 2024   

Mødetidspunkt  kl. 19:00 – 21:00   

Mødested  Elverhøj  
 

Deltagere  

Carina Dyreborg Prip, Anne Mølgaard Juul, , 
Henrietta Skov Andersen, Lone Alstrup Toft, Viola 
Mie Skovhus, Louise Hove Krog, Mads Frisk 
Sørensen, Tasja Jeanette Nielsen, Øsur, Gitte 
Hartvig Hedevang, Camilla Bagger, Gitte Ibsen, 
Rikke Rita Grabow, Ulla og Pauline 

 

Afbud  Mette Skovby Jensen  
 

Referent/  
Mødeleder/ordstyrer:  

Referent,   
Ordstyrer, Gitte Ibsen  

 

Dagsorden   

    
Punkt  Dagsorden  Beskrivelse af punkter samt 

indstilling:  
  

Referat og ansvarlige:  

        

  
  

Godkendelse af referat og 
dagsorden  

    

1.  Opfølgning på Fredensgård  

  

  Pernille daglig leder er fratrådt sin 
stilling på Fredensgård. Stillingen 
bliver slået op i november, der er 
samtaler i december (her ville det 
være super godt, hvis en fra 
bestyrelsen kunne deltage), vi 
forventer at den nye leder starter op 
pr. 1. februar.  
Der var fyraftensmøde i mandags, 
der var gang i den ift. 
forældrekommentarer. Det var særligt 
udskiftning af personale som der var 
kommentarer og reaktioner på.  
Gitte Ibsen havde lavet et overblik 
over personalet, som vi fik rigtig god 
tilbagemelding på – det kunne være 
fedt at have i alle husene.   
Ledelsen tager blandt andet med 
derfra at informationsmødet både fra 
ledelsen og fra personalet skal være 
højere.  
 



Der har været gode tilbagemeldinger 
på at mødet blev holdt og at 
forældrene fik mulighed for at lufte 
deres frustrationer.  

2.  Tilbagemelding på pædagogisk 
tilsyn i alle 4 børnehuse.  

  
  

Der har været tilsyn i alle fire 
børnehuse. Der har været 6 
observationer i hvert hus. 2 
konsulenter har observeret, 2 
interne pædagoger har observeret, 
den daglige leder har observeret 
og dagtilbudslederen har 
observeret.  
 
De fire huse har alle sammen haft 
gode oplevelser med tilsynet. De 
har forskellige fokusområder ift. 
hvad de skal arbejde videre med.  

3.  1 spadestik og navn på det nye 
børnehus  

  God oplevelse med første 
spadestik. Det var i arbejdstiden, 
derfor var det ”kun” Fredensgårds” 
storbørnsgruppe som var med. Vi 
har kontaktet bygge gruppen og 
lavet en forespørgsel på at 
rejsegildet bliver efter fyraften, så 
både personale og forældre kan 
deltage.  
  

4.     
  
  

    

5.  Evt.   
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